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Адрес Novgorod Glass Fiber Plant JSC 
Vostochnaya str., 15 
173011 Veliky Novgorod

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Novgorod Glass Fiber Plant specializes in production of glass and basalt fiber of high quality and materials on its basis. The most common usage of
our products is heat-insulation and manufacturing of glass (or basalt) reinforced plastics. Comparative technical characteristics of fibers made of
basalt, glass (E-glass) and silica.

Basalt fiber is an environmentally safe product. It´s non-toxic, completely inert and has no environmental restrictions. Basalt fiber resist UV-light and
biological and fungal contamination. Basalt doesn´t become radioactive after irradiation. These properties make basalt fiber an effective material for
ship building applications, taking into account increasing standards in this industry 
 

Company Profile of Novgorod Glass Fiber Plant JSC

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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